
Med henvisning til udvalgssagen og tilhørende dokumenter er Slagelse Bymidtegruppes medlemmer 
blevet anmodet om en udtalelse. Svarene ses af nedenstående.

Høringssvar fra Bymidtegruppen og Business Slagelse

Hey Ole. 

Jeg er umiddelbart positivt stemt for ansættelse af P-vagter. 

For mig er det dog afgørende, at vi får en løsning der sikrer en positiv og pragmatisk tilgang til 
opgaven. Sådan har det tidligere været i Slagelse by. 

Formålet skal være at der er udskiftning i pladserne, således at de primært benyttes af handlende 
og man derved ofte kan finde en plads. 
Jeg kan ikke støtte en ordning, der går i retning af den aggressive tilgang vi ser på de private 
pladser. Det vil ikke være i byens/kommunens interesse. 

Med de bedste hilsner

Pernille Ivalo Frandsen

Hej Ole

Bare så jeg forstår opgaven korrekt. Er vores opgave at vurdere om der skal arbejdes videre med en 
parkeringsvagt eller skal vi også tage stilling til om det skal være Aalborg, Næstved eller en anden model??

Hvis det blot er det første, så er jeg ikke i tvivl. Vi har brug for en p-vagt så vi dermed har bedre 
forudsætninger for en forbedret parkeringskultur. Jeg kan sagtens uddybe det yderligere i et længere skriv, 
men tænker ikke at det er formålet.

Lad mig endelig høre fra dig hvis der er brug for yderligere. Ellers ønsker jeg dig blot en god weekend.

😊

Med venlig hilsen
Jane Dahl
Center Marketing Manager
 
VestsjællandsCentret
VestsjællandsCentret 10
4200 Slagelse

Dette er Business Slagelses input:
 
 
P-vagter i Slagelse
 
Slagelse har i meget lang tid IKKE haft nogle P-vagter, og det har haft den konsekvens, at alle bare parkere, 
som de har lyst.



 
I disse Corona tider, er der desværre ikke brug for alle byens  P-pladser, men  når vi  vender tilbage til 
normale tilstande, så bliver der igen behov 
for P-vagter.
Mange både offentlige og private ansatte parkerer på de gode P-pladser, og så vil der ikke være plads til 
kunderne, når de igen vender tilbage.
I dag parkeres der også på mange af byens torve og pladser, og politiet har ikke tid til at tage sig af dette 
store problem
Business Slagelse håber, at pullerterne snarest bliver opsat, som vil dæmme op for kørsel på torve og 
pladser, så der ikke sker en ulykke.
 
Der er opsat P-skilte flere steder med tidsbegrænsning, og de har i øjeblikket ikke deres berettigelse
 
Business Slagelse incl. detailhandelen ønsker meget, at t der igen kommer P-vagter, så det har en 
konsekvens IKKE at overholde de gældende parkeringsregler 
 
Business Slagelse håber inderligt, at vi fremover kan opleve P-vagter i Slagelse

Hej Ole Lund Sørensen,
Tak for din henvendelse.
På vegne af Slagelse Festuge kan jeg kun give opbakning til forslaget om Parkeringskontrol i 
Slagelse By (iht fremsendte tilbud fra Ålborg Kommune).
Kun ved at lave en parkeringskontrol i byen kan man tilbyde besøgende flere P-pladser. – Desværre 
bliver alt for mange p-pladser i optaget af folk, som arbejder i bymidten.
Kunne det være et forslag at ”nudge” dem til at benytte P-kælderen under Rådhuspladsen? – Så 
ville der jo blive ”frigivet” flere p-pladser i bymidten?
 
God weekend.
Med venlig hilsen
Jette
 
(PS/ Helle Madsen er med i cc, da HSM er sekretariat for Slagelse Festuge)
 
 
Jette Voss Kjerulff 

Jeg mener at vi kan nedbringe det store antal ulovlige parkeringer i gågadeområdet ved snarest at 
få etableret de såkaldte automatiske pullerterved indkørslerne til området. Inspiration kan hentes i 
Fredericia 
Vh Jan (Friis)
--- 

Tak, Jan. Det er modtaget og bliver sendt videre. Reelt svarer du ikke på spørgsmålet om behovet 
for parkeringsvagter. Hele pullertprojektet kører allerede, og udvalget har bl.a. været i Fredericia, 
som du nævner.
---

Du har helt ret i at jeg ikke svare på behovet for parkeringsvagter. Det er fordi jeg mener at 
behovet vil være voldsomt faldende hvis parkering i gågadeområdet blev stoppet. Var lige oppe på 
Scheweizerplads og Rosengade i dag fredag . Talte 5 biler i Rosengade og 6 på pladsen. Det er 
hovedsagelig folk til grilbarer etc. De har ikke lyst til st gå , når de kan kører helt op i gaden



Tak for tilsendte.
Jeg er nærmest lige glad. Det år, der er gået siden Jesper, er jo gået godt.
For mig at se, er det mere en indtægt til kommunen end parkeringsproblemet.
Den ro som coronaen har givet har gavnet parkeringen i Slagelse. Hvis det bliver hverdag, vil kaos 
være tilbage.
Parkeringsproblemet vil bevares, for den basale mangel på parkeringspladser ændres der ikke på.

Venlig hilsen
Ole. (Ole G. Nielsen)

Hej Ole
Jeg bakker Pernilles forslag op.
Hilsen Birgitte (Lunden Poulsen

 
 
 


